
ÒVolem aprovar un nou POUM en dos anysÓ

projectes á

La reober tura del pavell�, amb diferents millores, �s priorit�ria

LÕACA els connectar� amb la depuradora dÕAngl�s i a m�s volen posar en

marxa un pla de sanejament per evitar aig�es blanques al clavegueram

LÕalcalde de  la Cellera de Ter [http://www.lacelleradeter.cat] , Xevi Bo�gues, agafa el relleu de David Sarsanedas,

f ins ara al capdavant de lÕAjuntament.

Quins s�n aquests projectes comen�ats i que cal continuar?Al setembre volem accelerar la reober tura del

pavell�. Es va haver de canviar tota la cober ta. Ha estat pr�cticament dos anys tancat perqu� hi havia goteres.

Ten�em el projecte de fer una recober ta per sobre la que hi havia, per� els t�cnics del Consell Comarcal ens van

dir que no complia la normativa. SÕha hagut de refer el projecte nou. A lÕagost refarem el parquet i uns lavabos

adaptats, perqu�  la instalálaci� t� m�s de trenta anys.Altres propostes?Estem treballant en lÕEspai U dÕOctubre,

on sÕhi fan festes com ara la Matan�a del Porc, i tamb� les activitats de la festa major en no disposar del pavell�.

Ara el que volem fer-hi �s un cober t polivalent on tamb� podrem ubicar-hi el mercat setmanal cober t. Un altre

dels projectes que volem que es resolgui en dos o tres anys �s aprovar el POUM; est� obsolet, �s de lÕany 1993 i

cal renovar-lo. El tenim paralitzat perqu� lÕAg�ncia Catalana de lÕAigua (ACA) ens ha reclamat uns informes.

Volem fer un pla director del sanejament de les aig�es. No tenim depuradora i lÕACA ens connectar� directament

amb la depuradora dÕAngl�s. LÕACA ens demana una s�rie de canvis en el sanejament perqu� encara hi ha molts

recs, que travessen el poble, que van a parar al clavegueram i sÕhan de separar. DÕaquesta manera arribaran

menys aig�es blanques a la depuradora.Quins canvis voleu introduir en el nou POUM del municipi?B�sicament

�s ordenar-ho, clarif icar tot el que inclou el POUM. Per exemple, la reober tura dÕalguns carrers o terrenys dins

del poble on no es pot urbanitzar i sÕhauria de poder-ho fer i aix� tenir m�s habitatge.Quant a iniciatives culturals,

quines idees plantegeu des de lÕequip de govern?Una prioritat en lÕ�mbit cultural �s mantenir i consolidar la  Fira

de Luthiers [http://www.f iradeluthiers.lacelleradeter.cat/]  que vam iniciar lÕany passat i que fem al novembre.

Evidentment, promocionar totes les entitats que hi ha a la Cellera de Ter i que organitzen les diferents

festes.Alguna problem�tica que us preocupi i que cal resoldre a la Cellera?òltimament hem tingut algunes

pintades i cer ta inseguretat. Per aix� volem treballar amb lÕAjuntament dÕAngl�s per mancomunar la policia

municipal i que puguin venir a patrullar a la Cellera. Est� en fase embrion�ria i nÕhem dÕacabar de parlar;

dif�cilment ho podrem aplicar en aquest mandat. No tenim policia municipal, tenim vigilants que fan torn de mat� i

tarda i a la nit no tenim vigil�ncia. A la Selva interior, els Mossos hi ha els que hi ha. Ens agradaria tenir una

policia mancomunada a la zona.M�s iniciatives comunes amb els municipis del Ter Brugent?El Consorci del

Ter-Brugent va desapar�ixer per� la relaci� entre els municipis que el van formar �s f luida i bona. Ens deixem

material per a les festes majors, per exemple. Pel que fa a iniciatives, en el futur, la recollida dÕescombraries amb

el sistema por ta a por ta sÕhaur� dÕimplementar de forma comuna.
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